
ΟΡΘΗ ΕΠΑΝΑΛΗΨΗ-Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 3/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 50/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ανανέωση της άδειας άσκησης υπαίθριου πλανόδιου 
εμπορίου του Γ.Αμπρικίδη. 

 
Σήμερα 10 Φεβρουαρίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 

τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 6-2-2014 γραπτή πρόσκληση 
του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, 
τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41μελών βρέθηκαν παρόντα 37 μέλη: 

Παρόντες 
1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Α. Λαζαρίδης, 4)Ν.Τσιαμήτρος, 5)Β.Σταυροπούλου, 6)Ε.Αρχοντάκη, 
7)Π.Παυλίδης, 8)Τ.Χατζηαθανασίου, 9)Θ.Αγγελίνας,10)Λ.Πουλασουχίδης,11)Κ.Βοργιαζίδης, 2)Ν.Μωυσιάδης, 
13)Χ.Κούτρας, 14)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 15)Χ.Γαϊτάνου, 16)Α.Καγκελίδης, 17)Μ.Παπαϊωάννου,18)Θ.Κορωνάς, 
19)Γ.Κάκαρης, 20)Β.Παπαδόπουλος, 21)Κ.Κουτσαντάς,22)Β.Λυκοστράτης,23)Α.Δέλλας,24)Α.Νεστορόπουλος, 
25)Α.Γκαμπέσης,26)Κ.Κοστογλίδου,27)Α.Βασιάδης, 28)Β.Γιαννουλάκης, 29)Χ. Τσιούντας, 30)Ε. Γουναράς, 
31)Γ.Σουμπέκας, 32)Κ. Παναγιωτίδης, 33)Δ. Γκέκα, 34)Α.Παπαδόπουλος, 35)Ι. Σοφρόνωφ, 36)Γ. Μελιόπουλος, 
37)Ι.Αγγέλογλου. 

                    Απόντες 
Δ.Δάσκαλος, Γ.Μιχαηλίδης, Λ.Τσαβδαρίδης, Σ.Κουμτσίδης 

         Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                     Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ν. Αγγέλου, Ι. Παπαδόπουλος, Ι. Λιάτσιου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, 
Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ.Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, 
Χ.Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ.Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου και Ι.Σοφρόνωφ. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 38/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Σταυροπούλου, Ι.Σοφρόνωφ. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 39/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 41/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Τ.Χατζηαθανασίου και 
αποχώρησε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 42/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Β.Λυκοστράτης, 
Π.Παυλίδης, Κ.Παναγιωτίδης, Α.Γκαμπέσης, Κ.Κοστογλίδου και προσήλθε ο κ.Κ.Κουτσαντάς. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 43/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε.Αρχοντάκη, 
Κ.Κοστογλίδου, Β.Λυκοστράτης, Α.Βασιάδης, Π.Παυλίδης, Κ.Παναγιωτίδης, και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Νεστορόπουλος, 
Γ.Σουμπέκας, Θ.Θεοδωρίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 44/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κοστογλίδου, Ι.Αγγέλογλου, Χ.Τσιούντας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 45/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ε.Γουναράς, Κ.Παναγιωτίδης, Ν.Τσιαμήτρος, 
Γ.Κάκαρης και προσήλθε ο κ.Ι.Αγγέλογλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 46/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Τ.Χατζηαθανασίου και 
προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Κάκαρης, Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς, Ν.Τσιαμήτρος, Θ.Θεοδωρίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 47/2014 απόφασης προσήλθε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου και αποχώρησε η κ.Ε.Αρχοντάκη. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 48/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Κάκαρης. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 50/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Α.Λαζαρίδης, Ε.Γουναράς και προσήλθαν οι κ.κ. 
Θ.Αγγελίνας, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, Ε.Αρχοντάκη, Β.Γιαννουλάκης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 52/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Κ.Παναγιωτίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 55/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Δέλλας, Α.Κακελίδης και προσήλθαν οι κ.κ. 
Κ.Παναγιωτίδης, Α.Λαζαρίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 56/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Ν.Τσιαμήτρος. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 57/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Ν.Τσιαμήτρος 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 59/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Κουτσαντάς, Χ.Κούτρας. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 65/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Θ.Κορωνάς, Θ.Θεοδωρίδης. 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 66/2014 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Θ.Κορωνάς. 
20) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 68/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Μ.Σουμελίδης. 
21) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 70/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Ι.Σοφρόνωφ. 
22) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 71/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος. 
 



Πρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε όλα τα θέματα που έχουν 
σχέση με τις ανανεώσεις αδειών άσκησης υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου, καθώς είναι 
παρόντες στη συνεδρίαση αρκετοί από τους ενδιαφερόμενους πολίτες. 

Συμφωνεί το σώμα; 
Μέλη: Ναι.   
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 20ο θέμα του 6ου  θέματος 

της ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το 
από 5-2-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Θεόφιλου Κορωνά, που έχει ως εξής: 

Έχοντας υπόψη : 
Τις διατάξεις του αρθ. 94 παρ. 6, εδάφιο 30 του Ν. 3852/2010 ¨Νέα αρχιτεντονική της 

Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης – Πρόγραμμα Καλλικράτης¨ σύμφωνα με 
το οποίο προστίθεται στον Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων η παρακάτω αρμοδιότητα : Η 
χορήγηση (με απόφαση δημοτικού συμβουλίου) άδειας άσκησης υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου 
και ο καθορισμός του ανώτατου αριθμού των αδειών αυτών στον Δήμο καθώς και η συγκρότηση 
(με απόφαση Δημάρχου) της Επιτροπής Υπαίθριου Πλανόδιου Εμπορίου.  

Τις διατάξεις του αρθ. 1 του Ν.2323/1995 με θέμα ¨Υπαίθριο εμπόριο και άλλες 
διατάξεις¨ όπως τροποποιήθηκε και ισχύει μέχρι σήμερα. 

Α) Τις διατάξεις του αρθ. 5 του  Π.Δ. 254/ 2005 ¨Ρύθμιση υπαίθριου εμπορίου 
(πλανόδιου και στάσιμου), όπως τροποποιήθηκε και  ισχύει σήμερα, σύμφωνα με το οποίο : Η 
αίτηση ανανέωσης με τα απαραίτητα δικαιολογητικά υποβάλλεται από τον κάτοχο της 
αδείας, στην αρμόδια αρχή που έχει εκδώσει την άδεια αυτή, μέχρι την 31η Ιανουαρίου 
του έτους λήξης της. 

Ο ενδιαφερόμενος τήρησε τα παραπάνω  με την από  23-01-2013 εμπρόθεσμη και 
πλήρης αίτηση ανανέωσης και με την 18/12/2013 αίτηση του προσκόμισε εμπρόθεσμα τα 
επιπλέον δικαιολογητικά που ζήτησε η υπηρεσία σε συνέχεια της αίτησης ανανέωσης. 

Από τον έλεγχο των παραπάνω δικαιολογητικών δεν προέκυψε λόγος ανάκλησης της 
άδειας 

Β) Τις διατάξεις των αρθ. 5 και 7 όπου αναφέρεται ότι : Η άδεια υπαίθριου εμπορίου 
δεν ανανεώνεται αν ο κάτοχος αυτής δεν έχει εφαρμόσει τις διατάξεις της παρ. 5 του αρθ. 7 
όπου αναφέρεται ότι:  Οι κάτοχοι των αδειών υποχρεούνται να υποβάλουν κάθε χρόνο 
στους αρμόδιες για την χορήγηση στους άδειας υπηρεσίες, εκκαθαριστικό σημείωμα 
φόρου εισοδήματος ή αντίγραφο στους φορολογικής στους δήλωσης, καθώς και 
αποδεικτικό καταβολής του αναλογούντος στους Δήμους ή Κοινότητες τέλους, όπου αυτό 
απαιτείται. 

Ο ενδιαφερόμενος με : 
 α) την από 31-12-2012 αίτησή του, προσκόμισε εκπρόθεσμα το εκκαθαριστικό 

σημείωμα φορολογίας εισοδήματος και έντυπα Ε1 και Ε3 οικονομικού έτους 2011 και 
εμπρόθεσμα τα ίδια έντυπα για το έτος 2012 και αποδεικτικό δημοτικής ενημερότητας. 

 β) την από 18-12-2013 αίτησή του  προσκόμισε εμπρόθεσμα  αντίγραφα αποδεικτικών 
καταβολής των αναλογούντων τελών για το έτος 2013 (τέλος 0,5% από Ιανουάριο έως 
Σεπτέμβριο και τέλος καθαριότητας),  εκκαθαριστικό σημείωμα φορολογίας εισοδήματος και 
έντυπα Ε1 και Ε3 οικονομικού έτους 2013.    

      Από τον έλεγχο των παραπάνω εκκαθαριστικών σημειωμάτων δεν προέκυψε λόγος 
ανάκλησης της άδειας. 

Με την από 03-02-2014  βεβαίωση του Τμήματος Δημοτικών Προσόδων  βεβαιώνεται 
ότι ο ενδιαφερόμενος έχει εξοφλήσει τα τέλη που όφειλε έως και έτος 2013. 

Την από 31-12-2014 έγγραφη απάντηση της Δ/νσης Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης 
και Τουρισμού περί μη ανανέωσης της άδειας του ενδιαφερόμενου. 

Την από 21-01-2014 γνωμοδότηση του Γραφείου Νομικών Συμβούλων του Δήμου 
Βέροιας κατόπιν ερωτήματος του αρμόδιου Αντιδημάρχου. 

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την ανανέωση ή μη της αριθ. 
24/1996 άδειας άσκησης υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου (τύπου Β΄- Κινητή Καντίνα) του κ. 
Αμπρικίδη Γεωργίου του Κυπαρίσση. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Γ.Αμπρικίδης: Ο κ.Κορωνάς με την εισήγησή του μας κάλυψε.  



Εμείς γνωρίζαμε μέχρι τώρα, ότι στο τέλος κάθε τριετίας που κάναμε την ανανέωση της 
άδειας, πηγαίναμε όλα τα δικαιολογητικά στη Νομαρχία και ανανεώναμε την άδειά μας. 

Το 2012 φέραμε όλα τα δικαιολογητικά και φέτος μας ζήτησε η Υπηρεσία όλα τα 
δικαιολογητικά του 2011 και 2013, τα οποία και προσκομίσαμε. Επίσης, εμπρόθεσμα 
πληρώσαμε το τέλος 0,5% και το τέλος καθαριότητας. 

Πρόεδρος: Υπάρχει περίπτωση κ.Κορωνά να γίνει κάποιου είδους ελιγμός; 
Κορωνάς: Ο νομικός σύμβουλος αναφέρει τι ισχύει στη γνωμοδότησή του. Για να γίνει 

η ανανέωση πρέπει ο αιτών να καταθέσει όλα τα δικαιολογητικά μέχρι 31 Ιανουαρίου.  
Πρόεδρος: Αν δεν ανανεώσουμε την άδεια, μπορεί ο αιτών να καταθέσει αίτηση για 

χορήγηση νέας άδειας; 
Κορωνάς: Όχι, γιατί αυτό έπρεπε να γίνει μέχρι 31/1/2014. Στην περίπτωσή μας η 

αίτηση υποβλήθηκε εμπρόθεσμα, αλλά δεν κατατέθηκαν όλα τα δικαιολογητικά. Όλα τα 
ουσιαστικά δικαιολογητικά κατατέθηκαν. Προσκομίστηκαν τα δικαιολογητικά αυτά 
εκπρόθεσμα και από τον έλεγχο που έγινε είδαμε ότι αν προσκομίζονταν στην ώρα τους, θα 
ανανεώναμε την άδεια κανονικά. Το θέμα στην περίπτωσή μας είναι τυπικό, αλλά αυτό 
προστάζει ο νόμος.  

Μωυσιάδης: Αν το Δ.Σ. αποφασίσει υπέρ της ανανέωσης της άδειας, είναι εκτελεστή 
μια τέτοια απόφαση; 

Θεοδωρίδης: Τα θέματα αυτά δεν περνούν από την ΕΠΖ; Έρχονται απευθείας στο Δ.Σ.; 
Γιαννουλάκης: Το μόνο δικαιολογητικό που έλειπε ήταν το εκκαθαριστικό σημείωμα 

του 2011;  
Κορωνάς: Ναι. 
Γιαννουλάκης: Από τη στιγμή που υπήρχαν τα εκκαθαριστικά σημειώματα του 2012 

και 2013, δε νομίζω ότι υπάρχει λόγος να συζητούμε το θέμα αυτό. 
Κορωνάς: Η ΕΠΖ δεν εμπλέκεται σε αυτό το θέμα. 
Αν το Δ.Σ. αποφασίσει την ανανέωση της άδειας, θεωρώ ότι η Υπηρεσία στη συνέχεια 

θα προχωρήσει στην ανανέωσή της. 
Γιαννουλάκης: Είναι τυπικό νομίζω το θέμα. Από τη στιγμή που κατατέθηκε 

εμπρόθεσμα η αίτηση και κατατέθηκαν τα περισσότερα δικαιολογητικά, δε νομίζω ότι πρέπει 
να στερήσουμε από αυτό τον άνθρωπο τη δουλειά του. 

Σοφρόνωφ: Νομίζω ότι εξετάζουμε με σχολαστικότητα το τυπικό του ζητήματος και δε 
βλέπουμε την ουσία.  

Η περίοδος 2011-2012 ήταν μια μεταβατική περίοδος και πολύς κόσμος δε γνώριζε. 
Δεν έγινε εσκεμμένα από τον αιτούντα για να αποκρύψει ή να μη φέρει δικαιολογητικά.  

Νομίζω ότι το Δ.Σ. ως κυρίαρχο όργανο, πρέπει να πάρει αν θέλετε και πολιτικά την 
απόφαση και να ανανεώσει τις άδειες των συγκεκριμένων ανθρώπων, ιδίως τώρα σε μια τόσο 
δύσκολη συγκυρία. Οι αιτούντες κατέθεσαν τα δικαιολογητικά τους, η υπηρεσία έκανε σωστά 
τη δουλειά της ως όφειλε.  

Πέρα όμως από το νόμο, υπάρχει κι η άγνοιά του που εμείς δεν πρέπει να τιμωρήσουμε.  
Γνώμη μας είναι ότι πρέπει να ανανεωθούν αυτές οι άδειες και να πάρουμε αυτή την 

απόφαση, η οποία δε νομίζω ότι θα έχει κόστος. 
Κουτσαντάς: Συμφωνώ απόλυτα με την κ.Σοφρόνωφ. Είναι ντροπή και μόνο να 

συζητούμε ένα τυπικό θέμα, τέτοιες εποχές με τόση ανεργία, να μην αναθεωρούμε μια άδεια σε 
έναν άνθρωπο που στο κάτω-κάτω το δικαιούται.  

Βοργιαζίδης: Βλέπουμε από όλα αυτά ότι υπήρχε μια κακή πρακτική από τη Νομαρχία 
Ημαθίας. Από αυτό το θέμα αλλά και από τα υπόλοιπα που έπονται, στα οποία βλέπουμε για 
παράδειγμα ότι ανανεώνονταν άδεια χωρίς να υπάρχει άδεια οδήγησης. Αυτή την κακή 
πρακτική για τέτοια απλά θέματα δεν πρέπει να την πληρώσουν οι πολίτες και για αυτό θα 
ψηφίσω υπέρ της ανανέωσης. 

Σουμελίδης: Ας πάρουμε εμείς μια θετική απόφαση και ας αποφασίσουν τα υπόλοιπα 
όργανα για την ορθότητά της. Είναι και θέμα επιβίωσης για κάποιους ανθρώπους. 

Γιαννουλάκης: Οι άνθρωποι αυτοί, σε αυτή τη μεταβατική περίοδο που υπήρχε 
μπερδεύτηκαν, δεν είχαν επαρκή ενημέρωση, παρ’ όλα αυτά την αίτηση την κατάθεσαν 
εμπρόθεσμα κι έλειπε μόνο ένα εκκαθαριστικό σημείωμα.  

Νομίζω ότι κακώς χρονοτριβούμε για αυτό το θέμα. 



Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα για την ανανέωση άδειας άσκησης υπαίθριου πλανόδιου 
εμπορίου του Γ.Αμπρικίδη; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Θ.Κορωνάς. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 5-2-2014 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Θεόφιλου Κορωνά. 
2.- Την πρόταση του Προέδρου. 
3.- Τις με αρ. πρωτ. 65406/31-12-2012, 3815/23-1-2013, 69639/18-12-2013 αιτήσεις του 
Γ.Αμπρικίδη. 
4.- Το με αρ. πρωτ. 69639/31-12-2013 έγγραφο του Τμ. Αδειών, Εμπορίου και Καταστημάτων. 
5.- Την με αρ. πρωτ. 3100/21-1-2014 γνωμοδότηση του Γρ. Νομικών Συμβούλων. 
6.- Το από 3-2-2014 έγγραφο της Δ/νσης Οικονομικών. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 94 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του 
άρθρου 1 του Ν. 2323/1995, των άρθρων 5 και 7 του Π.Δ. 254/2005 και του άρθρου 96 του 
Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Ανανεώνει την υπ’ αριθ. 24/1996 άδεια άσκησης υπαίθριου πλανόδιου εμπορίου 

(Τύπου Β΄- Κινητή Καντίνα) του Γεωργίου Αμπρικίδη. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  50 / 2014 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Δ. Κουλουριώτης  
Θ. Θεοδωρίδης     
Α.  Λαζαρίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Β. Σταυροπούλου  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Β. Λυκοστράτης     
Α. Δέλλας     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-02-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Α. Βασιάδης 
Ι. Σοφρόνωφ 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 


